
 
 
 

 

 

Interpellation till Kommunfullmäktige 2023-03-30 

 

Kommer det SD-stödda styret spara på biblioteket? 

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Matilda Hubinette 

 

Språket och förmågan att läsa är grundläggande i vårt samhälle. Att vuxna läser för barn 

samt att barn och unga har god tillgång till böcker är viktigt för en bra start i livet.  

Biblioteket är en lugn plats för läsning, lån, informationsinhämtning och studier. Biblioteket 

är ofta en av de första platserna som nyanlända regelbundet besöker och biblioteken är 

viktiga för integrationen. 

Knivsta har landets yngsta befolkning. Det ställer stora krav på fritid och kultur. I en 

växande kommun med allt fler barn som växer upp till tonåringar, är det viktigt att det finns 

möjlighet till en meningsfull fritid. Biblioteket är populärt och har ett stadigt ökat antal 

besökare och utlån.  

Inför 2024 föreslår majoriteten en besparing av biblioteket . Det SD-stödda styret vill spara 
1 miljon kronor på biblioteket. Förra året hade biblioteket en budget på 9,2 miljoner. Det är 
alltså en besparing på mer än 10%, och det i en tid med hög inflation och ökade kostnader. 
Neddragningar kommer att behöva göras och de kommer att bli kännbara. 
 
 

Kommer styret med Knivsta.Nu, Kristdemokraterna och Sverigedemokraterna stå fast vid 

sitt förslag att spara på biblioteket även om det leder till längre väntetider för boklån, 

färre boktitlar och kraftigt försämrade öppettider ? 

 

Harriet Swanberg 

Gruppledare, Socialdemokraterna 


